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Dlaczego warto szczepić się przeciwko odrze, śwince, różyczce?

Grafika akcji informacyjno-edukacyjnej dotyczącej szczepień #IGŁOwaSpokojna

W ramach akcji informacyjno-edukacyjnej dotyczącej szczepień #IGŁOwaSpokojna, realizowanej
przez Miasto Rzeszów we współpracy z Podkarpackim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego
Funduszu Zdrowia, Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną, Wojewódzką Stacją Sanitarno-
Epidemiologiczną, Samodzielnym Publicznym Zespołem Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie oraz
Okręgową Izbą Lekarską w Rzeszowie, powstał materiał filmowy, w którym Pan Krzysztof
Marchewka – pediatra, Prezes Okręgowej Izby Lekarskiej w Rzeszowie, odpowiada na pytanie:
Dlaczego warto szczepić się przeciwko odrze, śwince, różyczce?

http://erzeszow.pl/static/img/k01/aktualnosci/min1200/Grafika ..png

	Start of the document

